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INTERPELACJA 

 

Data wpływu: 10.09.2024 r. 

 

„Szanowny Panie Marszałku,  

zgłaszam interpelację w sprawie zmiany lokalizacji przystanku autobusowego przy drodze 

wojewódzkiej nr 519 w miejscowości Dobrocin z obrzeży miejscowości od strony Morąga  

do centrum wsi naprzeciwko sklepu „Łasuch”. 

Zwrócił się do mnie Pan Robert Szczepański Sołtys Sołectwa Dobrocin, jako przedstawiciel 

mieszkańców Sołectwa Dobrocin z prośbą o interwencję w sprawie zmiany lokalizacji 

przystanku autobusowego w miejscowości Dobrocin przy drodze wojewódzkiej  

nr 519. 

Poniżej uzasadnienie: 

 

Podczas remontu drogi nie uwzględniono potrzeb mieszańców i usytuowano go w dalszej 

odległości od największych skupisk mieszkalnych. Co prawda odbyły się konsultacje 

społeczne dotyczące przebudowy drogi, ale odbyły się one na 10 lat przed przebudową, 

a przed rozpoczęciem samych prac nie przeprowadzono żadnych korekt ani nie uwzględniono 

potrzeb mieszkańców. 

Obecny przystanek w kierunku Małdyt nie spełnia oczekiwań ani mieszkańców, ani 

użytkowników szkoły (ZS CKR w Dobrocinie). 

Pragnę zauważyć, że większość korzystających z komunikacji publicznej to są dzieci, 

młodzież oraz osoby starsze. I to właśnie osoby starsze na każdym zebraniu zgłaszają 

problem odległości przystanku od skupisk mieszalnych. 

Może to wydawać się sprawą banalną, ale przeważnie emerytki są już w podeszłym wieku  

(a będzie to tendencja rosnąca) i mają schorzenia układu ruchowego i układu krążenia, więc 

przejście dla nich kilkuset metrów z zakupami jest nie lada wyzwaniem. 

 

Obecny przystanek usytuowany jest na peryferiach wsi, przylega do rozległej posesji 

pałacowej. Zarówno mieszkańcy wysiadający muszą się cofać kilkaset metrów do swoich 

domów jak i również uczniowie szkoły (ZS CKR w Dobrocinie) mają także kilkaset metrów 

do placówki. Dziwi fakt, że w dalszej miejscowości przy tej drodze mniej zaludnionej, 

z występowaniem pojedynczych domów, są dwa przystanki w odległości kilkuset metrów, 

a w Dobrocinie jest jeden, z którego korzysta większa liczba osób. 

Co prawda uwzględniono starania mieszkańców i usytuowano przystanek na żądanie, ale  

on w ogóle nie spełnia ani oczekiwań korzystających z niego mieszkańców i uczniów 

(z jednego końca miejscowości przesunięto na drugi koniec) ani nawet nie uwzględnia 

odpowiedniego stanu bezpieczeństwa, ponieważ usytuowany jest na wzniesieniu. 

(Z uzyskanych informacji wynika, że zasłaniano się wówczas względami gwarancji drogi.) 

Trzeba zaznaczyć, że wszystko co robimy i budujemy powinno być wykonane 

z uwzględnienie potrzeb ludzi, a w tym momencie, zdaniem mieszańców i użytkowników 

komunikacji projektant w ogóle tego nie uwzględnił.  

 

Szanowny Panie Marszałku, wnoszę o dokonanie przez Zarząd Dróg Wojewódzkich 

w Olsztynie rewizji stałej organizacji ruchu dla przedmiotowego odcinka drogi wraz z nową 

lokalizacją przystanku autobusowego, uwzględniając przede wszystkim w/w argumenty 

mieszkańców. 

 

Proszę o odpowiedź na piśmie”. 

            

                                                                                 Rafał Wilczek 

 

   Radny Województwa 

            Warmińsko-Mazurskiego 
 


